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ET MA LANGUE SE MIT &AGRAVE; DANSER

LA CHEMINANTE, 2018. Paperback. Condition: NEUF. Récit à la première personne, Et ma langue se mit à danser est un carnet de voyage intérieur
explorant des questions fondamentales : l'enfance et l'exil;La honte et le silence; ce qui empêche de grandir mais aussi ce qui permet de croître.La
perte d'une langue et la réinvention d'une autre oIrent un voyage qui glisse du pays natal, au pays(age) intérieur, en passant par plusieurs non-
lieux imaginaires.Sur le parcours, Ysiaka Anam exhume les mandats oubliés dans les poches, les chaussons qui réchauIent la mémoire, la vie qui
invente toujours. On y éprouve l'exil intime et son incarnation dans les viscères et la langue d'une femme, aux diIérents âges de sa vie. Une très
belle écriture porte cette expérience de la couleur de peau et de l'exil, et interroge profondément notre humanité. - Nombre de page(s) : 120 - Poids
: 90g - Genre : Littérature française Romans Nouvelles Correspondance.
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Related Kindle Books

Genuine] action harvest - Kunshan Yufeng Experimental School educational experiment documentary(Chinese Edition)
paperback. Book Condition: New. Ship out in 2 business day, And Fast shipping, Free Tracking number will be provided aSer the
shipment.Paperback. Pub Date :2005-09-01 Pages: 377 Publisher: Fujian Education Press title: action with harvest...
Read eBook
»

The Wreck of the Zephyr
Houghton MiIlin. 1 Cloth(s), 1983. hard. Book Condition: New. Between his 1982 Caldecott Medal winner Jumanji and his 1986
Caldecott Medal winner The Polar Express, Chris Van Allsburg gave us this gentle, beautifully rendered story,...
Read eBook
»

Cold Comfort Farm
Penguin Books Ltd. Paperback. Book Condition: new. BRAND NEW, Cold Comfort Farm, Stella Gibbons, Lynne Truss, A witty portrait of
rural England in the early twentieth century, the "Penguin Classics" edition of Stella Gibbons' "Cold...
Read eBook
»

Hard Up and Hungry: Hassle Free Recipes for Students, by Students
Ebury Publishing. Paperback. Book Condition: new. BRAND NEW, Hard Up and Hungry: Hassle Free Recipes for Students, by Students,
Betsy Bell, This student cookbook stands out from all the others on the market. It doesn't...
Read eBook
»

Billy & Buddy 3: Friends First
CINEBOOK: The 9th Art Publisher, Canterbury, 2012. Paperback. Book Condition: New. 1st English Edition. 48pp Suitable for: 8+ years.
[In stock in Australia now, for immediate delivery]- More hilarious proof that a Cocker spaniel is...
Read eBook
»
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